

No. 47148. Israel and Egypt

PROTOCOL BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE STATE OF ISRAEL AND THE GOVERNMENT OF THE ARAB REPUBLIC OF EGYPT ON QUALIFYING INDUSTRIAL ZONES. CAIRO, 14 DECEMBER 2004 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2646, I-47148.*]

AMENDMENT TO THE PROTOCOL BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE STATE OF ISRAEL AND THE GOVERNMENT OF THE ARAB REPUBLIC OF EGYPT ON QUALIFYING INDUSTRIAL ZONE SIGNED ON DECEMBER 14, 2004. CAIRO, 9 OCTOBER 2007

Entry into force: 24 February 2008, in accordance with article 2

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: Israel, 17 February 2010

N° 47148. Israël et Égypte

PROTOCOLE ENTRE LE GOUVERNEMENT DE L'ÉTAT D'ISRAËL ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE ARABE D'ÉGYPTE RELATIF AUX ZONES INDUSTRIELLES QUALIFIÉES. LE CAIRE, 14 DÉCEMBRE 2004 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2646, I-47148.*]

AMENDEMENT AU PROTOCOLE ENTRE LE GOUVERNEMENT DE L'ÉTAT D'ISRAËL ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE ARABE D'ÉGYPTE RELATIF À LA ZONE INDUSTRIELLE SIGNÉ LE 14 DÉCEMBRE 2004. LE CAIRE, 9 OCTOBRE 2007

Entrée en vigueur : 24 février 2008, conformément à l'article 2

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Israël, 17 février 2010

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

AMENDMENT
TO THE PROTOCOL BETWEEN
THE GOVERNMENT OF THE STATE OF ISRAEL
AND
THE GOVERNMENT OF THE ARAB REPUBLIC OF
EGYPT
ON QUALIFYING INDUSTRIAL ZONE
SIGNED ON DECEMBER 14, 2004.